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Z Á P I S 

z 5. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 21. března 2019 

od 10.00 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

    60 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 2 poslanci PS         

         PČR) 

    31 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

         Ing. Zdena Javornická – pověřená řízením MHMP 

      4 zástupci ředitelky MHMP 

                              32 ředitelů a zástupců odborů MHMP  

                                                   18 ředitelů organizací 

                20 zástupců tisku 

                  4 poslanci PS PČR (z toho současně i 2 členové ZHMP) 

                  1 senátor 

                  3 hosté 

 

CELKEM přítomných: 172 osob 

 

 

OMLUVENI: 

 

JUDr. Petr Novotný – od 14,30 hodin 

 

Jan Wolf – od 18 hodin 

 

PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. 

 

JUDr. Jaroslava Janderová 

 

Ing. Mgr. Jaromír Beránek 

 

Mgr. Karel Hanzlík 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

 

RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. - 

od 10,30 do 11,30 hodin a od 18 hodin 

 

Mgr. Milena Johnová – od 19,30 hodin 

          

 

5. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 10,11 hodin.   

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 
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        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni RNDr. Jana Plamínková a Václav Bílek. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

předseda: prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc. 

členové:  Mgr. Martin Benda  

                Ing. Ondřej Prokop 

                Mgr. Zdeněk Zajíček 

                Mgr. Eva Horáková 

 

tajemník: JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel odboru LEG MHMP 

PRO:   59    PROTI:  0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

Primátor hl. m. Prahy přítomné informoval, že počínaje tímto zasedáním ZHMP 

budou v rámci jednání ZHMP používány čtyři zcela nové znělky. Uvedl, že dané znělky 

budou předsedajícím využívány za účelem upozornění na zahájení hlasování, ukončení 

přestávek apod.  

Primátor hl. m. Prahy dále sdělil, že členům ZHMP byl na stoly rozdán „Jednací řád 

Zastupitelstva hlavního města Prahy" se všemi zapracovanými úpravami, které byly 

schváleny na únorovém jednání ZHMP, a to usnesením ZHMP č. 4/48. K bodu „Návrh 

programu jednání“ pro přehlednost primátor hl. m. Prahy zopakoval postup, který členové 

ZHMP nově stanovili u projednávání návrhu programu s odkazem na čl. 6 Jednacího řádu 

ZHMP.   

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada hl. m. Prahy na svém 

jednání v pondělí dne 11. března stanovila „Návrh programu jednání 5. zasedání 

Zastupitelstva hl. m. Prahy", který obdrželi členové ZHMP e-mailem a který byl zveřejněn 

spolu se svoláním tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy způsobem stanoveným 

příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městě Praze. Dále primátor hl. m. Prahy sdělil, 

že následně Rada hl. m. Prahy v pondělí dne 18. března 2019 doplnila původní návrh 

programu o další materiály k projednání a informace. Primátor hl. m. Prahy dále sdělil, že 

upravenou, Radou schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. 

Doplněné tisky byly členům ZHMP a občanům zpřístupněny v elektronické podobě.  

Primátor hl. m. Prahy sdělil, že na toto jednání předkládá dva doplněné tisky, a to 

tisk Z - 7113 „Ke schválení projektů v rámci 36. výzvy Operačního programu Praha - pól 

růstu ČR" a tisk Z - 7103 „Ke schválení projektů v rámci 38. výzvy Operačního programu 

Praha - pól růstu ČR". Uvedl, že je nutné oba tisky projednat na tomto zasedání, a to z 

důvodu urychlení celého procesu schvalování a realizace projektu.  

 

http://www.praha.eu/
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K dozařazeným tiskům vystoupili: náměstek primátora Scheinherr, náměstek primátora 

Vyhnánek, radní Chabr, radní Johnová, v zastoupení radního Šimrala vystoupil radní 

Zábranský, radní Třeštíková 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Jiří Wehle, Jiří Vítek, 

Václav Orcígr, Michaela Krupičková 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora 

Hlaváček, Martan, Nepil, předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a 

zahraniční vztahy ZHMP Wolf, Nacher, předsedkyně výboru pro infrastrukturu, technickou 

vybavenost a životní prostředí ZHMP Plamínková, předseda výboru pro evropské 

záležitosti ZHMP Pospíšil, Pilný, Portlík, radní Zábranský, Udženija, Stuchlík, předseda 

výboru pro správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP Mahrik, Vansa, 

Burgerová 

 

Předsedkyně klubu Pirátů Krausová – požádala o přestávku  

 

Přestávka 11,21 – 11,40 hodin 

 

radní Zábranský – technická – k vyřazení bodu poř. č. 23, tisk Z – 7127 a postupu v rámci 

osvojení si předloženého návrhu 

 

náměstek primátora Hlaváček – technická – ke spojení jeho předloženého návrhu a návrhu 

člena ZHMP Nepila, vztahující se k tisku Z – 7170 „K návrhu územní studie Sídliště 

Ďáblice“. Reagoval člen ZHMP Nepil. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila (připojil se náměstek primátora Hlaváček) na 

zařazení tisku Z – 7170 „K návrhu územní studie Sídliště Ďáblice“ na pevný čas  

14,30 hodin 

PRO:   61 PROTI:   0 ZDR.   0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Martana – zařadit bod „Pověření kontrolního výboru 

prověřením usnesení doručeným od MČ Praha – Slivenec od 1. 1. 2016 do 21. 3. 2019 

s cílem potvrdit jejich platnost a tedy fakt, že nebyla podepsána náměsíčnou starostkou“ 

jako bod č. 3 

PRO:   24  PROTI: 23 ZDR.  13 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční 

vztahy ZHMP Wolfa – předřadit tisky radní Třeštíkové v programu tohoto jednání za tisky 

pana primátora  

PRO:   61 PROTI:   0 ZDR.   0 

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – stáhnout bod poř. č. 23, tisk Z – 7127 „K 

zapojení hl. m. Prahy do první fáze akční plánovací sítě „Teacher carrier supported by 

school leadership“ vedené městem Antverpy“ z programu tohoto jednání  

PRO:   56 PROTI:   0 ZDR.   4 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční 

vztahy ZHMP Wolfa – zařazení tisku Z – 7166 „K deklaraci Zastupitelstva hl. m. Prahy 

„Praha proti antisemitismu“ do programu jednání ZHMP za tisky náměstka primátora 

Vyhnánka   

PRO:   60 PROTI:   0 ZDR.   1 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Udženija – zařadit bod „Informace o problému hl. m. 

Prahy v IT“ do bloku informací pod poř. č. 1 

PRO:   24  PROTI: 3 ZDR.  31 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO:  61 PROTI:  0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 
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náměstek primátora Scheinherr 

 

Informace o stavu přípravy investiční akce Metro I.D 

 

  

   TISK:        Z – 7044 

Rozpravu zahájil náměstek primátora Scheinherr. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Petra Rajchrtová, Vít Janoušek. 

 

V diskusi dále vystoupili tito členové ZHMP: Stuchlík, Nacher, Čižinský. 

 

Předseda klubu ANO 2011 Nacher – požádal o přestávku na 5 minut 

 

Přestávka 12,12 – 12,19 hodin 

 

Po ukončení přestávky v diskusi dále vystoupili tito členové ZHMP: Stuchlík, Zajac, Fifka, 

Nepil, náměstek primátora Scheinherr, Bílek, Udženija, Hanzlík. 
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Ve 12,30 hodin zahájil primátor hl. m. Prahy bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů 

HMP“ 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu.. 

 

Ve 13,15 hodin byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“. V rámci 

tohoto bodu předal primátor hl. m. Prahy řízení schůze náměstkovi primátora Hlubučkovi.  

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

Po jejich ukončení byla předsedajícím náměstkem primátora Hlubučkem vyhlášena 

přestávka. 

 

Přestávka 14,00 – 14,37 hodin 

 

Po ukončení přestávky zahájil další část jednání primátor hl. m. Prahy. 

    

 

člen ZHMP Nepil 

 

k návrhu územní studie Sídliště Ďáblice 

 

  

   TISK:        Z – 7170 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   58       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/1 

Úvodem vystoupil I. náměstek primátora Hlaváček, který požádal o vystoupení pana 

architekta Kovačeviće, který okomentoval promítanou prezentaci. Poté vystoupil se svým 

úvodním příspěvkem člen ZHMP Nepil. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Jiří Vítek – místostarosta MČ Praha 8, František 

Novák, Antonín Pavlíček, Viktor Johánek, Mgr. Magda Stehnová, Ondřej Gros – starosta 

MČ Praha 8, Tomáš Slabihoudek – radní MČ Praha 8, Michaela Krupičková, Milan 

Vondra, Blanka Stehlíková. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, Nepil, Stuchlík, Pilný, I. náměstek 

primátora Hlaváček, Udženija, náměstek primátora Scheinherr, předseda výboru pro 

bezpečnost ZHMP Koubek, Vodrážka, předseda výboru pro legislativu, veřejnou správu a 

transparentnost ZHMP Dohnal, předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil, 

Čižinský, radní Kordová Marvanová, Sedeke, Krausová 
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předsedkyně klubu Pirátů ZHMP Krausová – požádala o přestávku, k žádosti se připojil 

předseda klubu TOP 09 a STAN – Spojené síly pro Prahu Pospíšil 

 

Přestávka 16,11 – 16,26 hodin 

 

V rámci pokračující diskuse vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, Udženija 

 

člen ZHMP Portlík – technická – informoval o probíhající diskusi klubu ODS v salonku  

 

člen ZHMP Nepil – technická – vznesl dotaz ve věci stažení návrhu na člena ZHMP 

Vodrážku. Reagovala členka ZHMP Udženija. 

 

Návrh I. náměstka primátora Hlaváčka (ztotožnil se člen ZHMP Nepil) – text ve znění „III. 

ukládá 1. Institutu plánování a rozvoje hlavního města Prahy 1. zajistit přepracování 

návrhu územní studie Sídliště Ďáblice“ vypustit a nahradit novým textem ve znění „III. 

ukládá I. náměstkovi primátora Hlaváčkovi předložit ZHMP návrh dalšího postupu tak, aby 

bylo nalezeno nejvhodnější řešení pro obyvatele sídliště Ďáblice“  

Kontrolní termín: 31. 5. 2019 

„2. prodloužení termínu k připomínkám rozpracované územní studie do 31. května 2019“  

 

Usnesení bylo přijato. 
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náměstek primátora Scheinherr 

 

Informace o stavu přípravy investiční akce Metro I.D 

 

  

   TISK:        Z – 7044 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Stuchlík, náměstek primátora 

Scheinherr, Nacher. V rámci diskuse vystoupil Ing. Petr Witowski – generální ředitel 

Dopravního podniku hl. m. Prahy. Dále vystoupili tito členové ZHMP: Bílek, Vodrážka, 

Udženija, radní Chabr, Pilný, Prokop, Gellová, Nepil. 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Scheinherr, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 
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náměstek primátora Scheinherr 

 

Informace k záměru na zřízení zelených pásů v souvislosti s výstavbou stavby č. 43784 

Kompenzační opatření pro SOKP 511 a I/12 

 

  

   TISK:        Z – 7061 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

V diskusi vystoupil občan HMP Vít Janoušek. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, Nepil, Martan, Bílek. 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Scheinherr, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Řízení schůze převzal I. náměstek primátora Hlaváček. 

   3 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na převod nevyčerpaných prostředků z roku 2018 do roku 2019 za účelem 

financování projektů z Operačního programu Praha - pól růstu ČR v roce 2019 

 

  

   TISK:        Z – 7098 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 45         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  3   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/2 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Dlouhý. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  4/1 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

ke schválení projektů v rámci 36. výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

 

  

   TISK:        Z – 7113 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/3 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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  4/2 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

ke schválení projektů v rámci 38. Výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

 

  

   TISK:        Z – 7103 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   51       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/4 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   5 

 

radní Třeštíková 

 

k návrhu na udělení individuální neinvestiční účelové dotace v oblasti cestovního ruchu z kap. 

06 v roce 2019 

 

  

   TISK:        Z – 7039 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   44       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/5 

Materiál uvedla radní Třeštíková. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Třeštíková 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu kapitoly 06, odboru 62 - KUC MHMP a poskytnutí 

individuálních účelových dotací v oblasti kultury v roce 2019 

 

  

   TISK:        Z – 7042 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/6 

Materiál uvedla radní Třeštíková. 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Třeštíková 

 

k návrhu na udělení grantů na podporu kongresového průmyslu pro rok 2019 

 

  

   TISK:        Z – 7037 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/7 

Materiál uvedla radní Třeštíková. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Scheinherr.  

    8 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na vydání Aktualizace č. 3 Zásad územního rozvoje hl. m. Prahy (technická 

infrastruktura - elektrické vedení) 

 

  

   TISK:        Z – 6989 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  34        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  9   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/8 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Martan, náměstek primátora Hlaváček, předseda 

výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči ZHMP Zeman. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na ukončení pořizování celoměstsky významné změny V ÚP SÚ hl.m. Prahy na území 

správního obvodu Prahy 4 - Z 2956/00 (MČ Praha 4, k.ú. Lhotka, Vymístění autoservisu a 

opravny a doplnění ploch pro bydlení) 

 

  

   TISK:        Z – 7010 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/9 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal I. náměstek primátora Hlaváček. 
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náměstek primátora Scheinherr 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o uzavření budoucí kupní smlouvy na část pozemku parc. č. 

1672/3 v k.ú. Vysočany, obec Praha, v rámci stavby „BESIP 2970265 Čakovická x Letňanská 

x Ke Klíčovu - Praha 9, okružní křižovatka“ 

 

  

   TISK:        Z – 7017 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   40       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/10 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dopravu ZHMP Richter, 

Portlík, Dlouhý. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Dlouhého na prodloužení jednání i po 19. hodině 

Pro: 38 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Scheinherr, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků městským částem hl. m. Prahy jako doplatku na 

jejich podílu na finančních prostředcích obdržených jako odvod z loterií dle § 41i odst. 1 

písm. b) zákona č. 202/1990 Sb., o loteriích a jiných podobných hrách, ve znění zákona č. 

458/2011 Sb., a daně z hazardních her podle zákona č. 187/2016 Sb., o dani z hazardních her, 

v období od 1.7.2018 do 31.12.2018 

 

  

   TISK:        Z – 7030 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  5   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/11 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Portlík, Prokop, Sedeke, Nacher, předsedkyně 

výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP Plamínková, 

Martan, Nepil, Vodrážka, Bílek 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Vyhnánek, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  12 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na ponechání nevyčerpaných účelových prostředků poskytnutých MČ HMP z 

rozpočtu hl.m. Prahy v roce 2018 (příp. v předchozích letech) k využití v roce 2019 

 

  

   TISK:        Z – 7115 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   51       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/12 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Nepil. 
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Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Vyhnánek, který reagoval na diskusní 

příspěvek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   13 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu výdajů vlastního hlavního města Prahy a poskytnutí účelových 

investičních dotací městským částem hl. m. Prahy z rezervy pro městské části v kap. 10 

rozpočtu vl. hl. m. Prahy na rok 2019 

 

  

   TISK:        Z – 7131 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:            PRO:  40  PROTI: 0  ZDRŽEL SE:  0    (ZMATEČNÉ) 

 

   DRUHÉ HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:   PRO: 52   PROTI:  0  ZDRŽEL SE: 0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/13 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Martan, Prokop, Nepil, Bílek, Portlík, Nacher 

 

radní Chabr – technická – k laseru u člena ZHMP Martana   

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Vyhnánek, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

náměstek primátora Vyhnánek – technická – upozornil, že s předloženým návrhem člena 

ZHMP Nepila k textu usnesení se neztotožnil 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Nepila – v příloze č. 1 k usnesení v tabulce, týkající se 

MČ Praha – Březiněves navýšit položku „Březiněves, zasíťování pozemků 427/251 - 

vybudování komunikací“ o částku 3 mil. Kč na vrub neúčelové rezervy - kapitola 1016,  

§ 6409“ 

Pro: 17 Proti: 18 Zdr. 17 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   14 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na poskytnutí účelové investiční dotace městské části Praha 8 na vrub kapitoly 1016 

- rezerva na spolufinancování projektů EU/EHP z rozpočtu hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 6988 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/14 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   15 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na ponechání nevyčerpaných finančních prostředků příspěvkových organizací 

hlavního města Prahy z roku 2018 a let minulých a jejich využití ke stejnému účelu v roce 

2019 

 

  

   TISK:        Z – 7125 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/15 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   16 

 

předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP 

Wolf 

 

K deklaraci Zastupitelstva hl. m. Prahy „Praha proti antisemitismu“ 

 

  

   TISK:       Z – 7166 A   (tisk Z – 7166 byl upraven na nové znění) 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/16 

Materiál uvedl v zastoupení předsedy výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a 

zahraniční vztahy ZHMP Wolfa předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Chabr, Čižinský, Nacher, Udženija, 

předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil 

 

Přestávka 19,34 – 19,44 hodin 

 

Po ukončení přestávky vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro evropské 

záležitosti ZHMP Pospíšil, předseda výboru pro správu majetku, majetkové podíly a 

podporu podnikání ZHMP Mahrik, Portlík, Nacher 

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení:  

„Zastupitelstvo hlavního města Prahy I. prohlašuje, že hlavní město Praha si váží více než 

tisíce let společného soužití s židovskou komunitou v hlavním městě Praze 

II. vyjadřuje své silné znepokojení nad nárůstem antisemitských nálad v Evropě 

III. odsuzuje všechny nenávistí motivované trestné činy, zejména v Evropě se množící 

trestné činy páchané z antisemitských pohnutek  

IV. deklaruje svou podporu příslušníkům tolik zkoušeného Židovského národa žijícím jak 

v České republice, tak v Evropě i jinde ve světě 

V. souhlasí, aby 1. na důkaz výše uvedených postojů bylo každý rok v termínu svátku Jom 

ha-šoa, v den, kdy si Izrael připomíná židovské oběti holocaustu, zorganizováno v sále 

zastupitelů HMP nebo v předprostoru Nové radnice HMP na Mariánském náměstí veřejné 

čtení jmen obětí holocaustu. Na akci bude pozván velvyslanec státu Izrael a na místě bude 

vedle české státní vlajky umístěna izraelská státní vlajka  

2. každoročně 27. ledna v den osvobození koncentračního tábora Osvětim se Zastupitelstvo 

HMP rozhodlo připomenout si památku našich někdejších sousedů, kteří v Osvětimi a 

dalších koncentračních táborech trpěli a umírali, vyvěšením české státní vlajky a vlajky 

Prahy  

VI. pověřuje Radu HMP, aby zřídila pracovní skupinu pro prevenci a řešení projevů 

antisemitismu ve veřejném prostoru Prahy, zejména se zaměřením na velké akce, jako jsou 

některá sportovní utkání“ 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 



15 

 

 

   17 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na využití zákonného předkupního práva k odkoupení spoluvlastnického podílu o 

velikosti id. 3/8 na pozemcích v k.ú. Jinonice, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z – 7066 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/17 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 18/1 - 18/4 

Pro: 50 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 18/1 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 585/12 k.ú. Ďáblice 

 

  

   TISK:        Z – 6970 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/18 

Materiály pod poř. č. 18/1 – 18/4 uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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 18/2 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc.č. 330/1 o výměře 5 m2 a parc.č. 332/1 o výměře 

76 m2 v k.ú. Prosek 

 

  

   TISK:        Z – 6890 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/19 

Usnesení bylo přijato. 

 

 18/3 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 967/3, parc. č. 967/4, parc. č. 968/2, parc. č. 

968/3 a parc. č. 968/4 o celkové výměře 751m2 a úplatný převod spoluvlastnického podílu o 

velikosti id. 1/2 MHMP k pozemkům parc. č. 967/2, parc. č. 967/6, parc. č. 967/7, parc. č. 

968/5, parc. č. 968/6 a parc. č.  968/7 o výměře 877m2 v k.ú. Michle 

 

  

   TISK:        Z – 6899 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   47       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/20 

Usnesení bylo přijato. 

 

 18/4 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 2193 o výměře 51 m2 a pozemku parc. č. 2198/7 

o výměře 7 m2 v k.ú. Michle 

 

  

   TISK:        Z – 6902 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/21 

Usnesení bylo přijato. 
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Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 19/1 - 19/6 

Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

 19/1 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků s omezujícími podmínkami po dobu 10-ti let 

parc.č.419/13,419/16 v k.ú. Holyně z vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s 

majetkem státu : Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových, IČO. 69797111, se 

sídlem Rašínovo nábřeží 390/42, Praha 2 do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 6973 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/22 

Materiály pod poř. č. 19/1 – 19/6 uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 19/2 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Křeslice, Kyje, Lipany z vlastnictví České 

republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu pro Státní pozemkový úřad, IČO: 

01312774 do vlastnictví hlavního města Prahy dle § 7 zákona č. 503/2012 Sb., o Státním 

pozemkovém úřadu a o změně některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších předpisů 

 

  

   TISK:        Z – 7027 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/23 

Usnesení bylo přijato. 
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 19/3 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Libeň, Liboc, Nusle, Střížkov, Šeberov, 

Třeboradice, Vysočany, Záběhlice, Zbraslav z vlastnictví České republiky s právem 

hospodaření s majetkem státu pro Státní statek hl. m. Prahy „v likvidaci“ do vlastnictví 

hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 6993 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   48       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/24 

Usnesení bylo přijato. 

 

 19/4 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků parc. č. 2461/2 o výměře 80 m2 a parc. č. 2541/20 o 

výměře 16 m2 v k.ú. Hloubětín z vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s 

majetkem státu: Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových, IČO: 69797111, se 

sídlem Rašínovo nábřeží 390/42, Praha 2 - Nové město, 128 00, do vlastnictví hlavního města 

Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 6679 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/25 

Usnesení bylo přijato. 
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 19/5 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí části pozemku parcelní číslo 266 v k.ú. Satalice, obec Praha, z 

vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu: Úřad pro zastupování 

státu ve věcech majetkových, do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 6984 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/26 

Usnesení bylo přijato. 

 

 19/6 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí přechodu pro chodce, dopravního značení a přisvětlení 

přechodu pro chodce v k.ú. Uhříněves, obec Praha z vlastnictví společnosti CENTRAL 

GROUP uzavřený investiční fond II. a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 6998 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/27 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 20/1 a 20/2 

Pro: 47 Proti: 0  Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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 20/1 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na směnu pozemků parc.č. 60/13, 61/2, 153/51, 153/53 a 297/8 v k.ú. Nedvězí u 

Říčan a pozemku parc.č. 27 v k.ú. Kolovraty ve vlastnictví Města Říčany za pozemky parc.č. 

1438/131, 1548/10, 1548/12, 1582/6, 1597/2, 1648/29 a 1649/38 v k.ú. Říčany u Prahy ve 

vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 6483 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   48       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/28 

Materiály pod poř. č. 20/1 a 20/2 uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 20/2 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na směnu pozemku parc.č. 1233/220 v k.ú. Dolní Chabry ve vlastnictví společnosti 

SUPRAPARK s.r.o. za část pozemku parc.č. 1442/1 v k.ú. Dolní Chabry ve vlastnictví  

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 6916 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  1  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/29 

Usnesení bylo přijato. 
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  21 

 

radní Chabr 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, 

svěření správy věcí z vlastnictví hlavního města Prahy městským částem Praha 2, Praha 9, 

Praha 14, Praha 16 a  Praha – Libuš 

 

Svěření: 

 

Praha - Libuš (pozemky a stavba komunikace v k.ú. Libuš a pozemky v k.ú. Písnice) 

Praha 2 (pozemek v k.ú. Vinohrady) 

Praha 9 (pozemek v k.ú. Střížkov) 

Praha 16 (nemovitosti v k.ú. Radotín) 

Praha 14 (nemovitosti v k.ú. Černý Most) 

  

   TISK:        Z – 7101 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/30 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  22 

 

radní Johnová 

 

k návrhu na poskytnutí dotací hlavního města Prahy pro rok 2019 v oblasti sociálních služeb 

na základě „Programu podpory registrovaných sociálních služeb pro poskytovatele 

sociálních služeb, kteří poskytují sociální služby zejména na území hl. m. Prahy nebo 

občanům hl. m. Prahy pro rok 2019“ a úpravu rozpočtu 

 

  

   TISK:        Z – 7028 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/31 

Materiál uvedl v zastoupení radní Johnové náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

 23/1 

 

radní Johnová 

 

k návrhu na udělení grantů hlavního města Prahy v působnosti odboru zdravotnictví, sociální 

péče a prevence Magistrátu hlavního města Prahy - Programy v oblasti rodinné politiky pro 

rok 2019 

 

  

   TISK:        Z – 7076 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  34        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/32 

Materiál uvedl v zastoupení radní Johnové náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 23/2 

 

radní Johnová 

 

k návrhu na udělení grantů v programu Granty hlavního města Prahy - Programy v oblasti 

zdravotnictví pro rok 2019 

 

  

   TISK:        Z – 7088 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   38       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/33 

Materiál uvedl v zastoupení radní Johnové náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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  24 

 

radní Johnová 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou jednorázové účelové neinvestiční dotace 

z kap. 0504 v roce 2019 a úpravu rozpočtu ve výši 6 251 040 Kč 

 

  

   TISK:        Z – 7029 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  34        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/34 

Materiál uvedl v zastoupení radní Johnové náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   25 

 

radní Kordová Marvanová 

 

k volbě přísedících Městského soudu v Praze 

 

  

   TISK:        Z – 7106 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/35 

Materiál uvedla radní Kordová Marvanová. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost 

ZHMP Dohnal. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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  26 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na přidělení jednoletých grantů na rok 2019 v programech III.A.1., III.B.1., III.C.1., 

IV.A., IV.B. a IV.C v oblasti sportu 

 

  

   TISK:        Z – 7015 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/36 

Materiál uvedl v zastoupení radního Šimrala radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Udženija, předseda výboru pro zdravotnictví, 

sport a volný čas ZHMP Růžička, náměstek primátora Vyhnánek 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Zábranský, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Projednávání bodu bylo staženo z tohoto jednání ZHMP. 

  27 

 

radní Šimral 

 

k zapojení hlavního města Prahy do první fáze akční plánovací sítě „Teacher carrier 

supported by school leadership“ vedené městem Antverpy 

 

  

   TISK:        Z – 7127 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 28/1 - 28/4 

Pro: 47 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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  28/1 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola speciální, Praha 

10, Starostrašnická 45 

 

  

   TISK:        Z – 6992 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47        PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/37 

Materiály pod poř. č. 28/1 – 28/4 uvedl v zastoupení radního Šimrala radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  28/2 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola speciální,  

Praha 8, Štíbrova 1691 

 

  

   TISK:        Z – 7080 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/38 

Usnesení bylo přijato. 

 

  28/3 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Pedagogicko-psychologická 

poradna pro Prahu 11 a 12, se sídlem Praha 4 - Háje, Kupeckého 576/17 

 

  

   TISK:        Z – 7085 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/39 

Usnesení bylo přijato. 
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  28/4 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny a změnu zápisu v rejstříku škol a školských zařízení 

příspěvkové organizace Základní škola pro žáky se specifickými poruchami učení,  

Praha 6 - Řepy, U Boroviček 1 

 

  

   TISK:        Z – 7099 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/40 

Usnesení bylo přijato. 

 

  29 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na schválení výpovědi Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové dotace - 

víceletého grantu č. DOT/64/01/005622/2017 ze dne 21.3.2017 uzavřené se spolkem SK 

Uhelné sklady Praha, z.s. a schválení výpovědi Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové 

dotace - víceletého grantu č.DOT/64/01/006194/2018 ze dne 9.3.2018 uzavřené se  

společností TMM s.r.o. 

 

  

   TISK:        Z – 7013 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   34       PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/41 

Materiál uvedl v zastoupení radního Šimrala radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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  30 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na převod nevyčerpaných finančních prostředků z roku 2018 do roku 2019 projektu 

"Komplexní program rozvoje a podpory pražského školství" odboru školství a mládeže 

MHMP v rámci Operačního Programu Výzkum, vývoj a vzdělávání 

 

  

   TISK:        Z – 7053 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  35        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    5/42 

Materiál uvedl v zastoupení radního Šimrala radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   31  předsedové výborů ZHMP 

 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  

   TISK:        Z – 7171 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   45       PROTI:  0       ZDRŽEL SE: 3    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  5/43 

Úvodem seznámil primátor hl. m. Prahy přítomné s předloženým návrhem.  

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

„Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I.odvolává ke dni 21. 3. 2019 z funkce člena Výboru pro správu majetku, majetkové podíly 

a podporu podnikání ZHMP zastupitele HMP Adama Zábranského  

II. volí ke dni 22. 3. 2019 do funkce člena Výboru pro správu majetku, majetkové podíly a 

podporu podnikání ZHMP zastupitele HMP Ing. Pavla Hájka 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

1 Z-7144 o významných dopravních omezeních na hlavních 

komunikacích v Praze 

náměstek 

primátora 

Scheinherr 

2 Z-7122 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v 

roce 2019 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT 

radní Šimral 

3 Z-7078 k Výroční zprávě o stavu a rozvoji vzdělávací 

soustavy v hlavním městě Praze za školní rok 

2017/2018 

radní Šimral 

4 Z-7126 k poskytnutí účelové neinvestiční dotace ze státního 

rozpočtu z MŠMT na zabezpečení okresních a 

krajských soutěží a přehlídek vyhlašovaných MŠMT 

na rok 2019 

radní Šimral 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Otevřený dopis – Nový územní plán musí sledovat zájmy Prahy a Pražanů 

(Arnika – Centrum pro podporu občanů, Dělnická 13, 170 00 Praha 7) 

 

Žádost o schválení odkupu pozemků parc. č. 2110/12  o výměře 253 m2 – zahrada a 

pozemku parc. č. 2110/14 o výměře 26 m2 – zahrada, vše zapsáno na LV 1003 KÚ 

Hloubětín - v k.ú. Hloubětín od vlastníka hlavního města Prahy 

(Věra Chromá, *****, Jiří Chromý, *****, Pavel Chromý, *****) 

 

Elektronické podání členům ZHMP ve věci Pražského okruhu  

(Ing. Karel Havlíček, *****) 

 

Elektronické podání - otevřený dopis občanů Horních Počernic členům ZHMP – vyloučení 

tranzitní nákladní dopravy z území HMP a středočeských obcí s respektem ochrany 

životního prostředí a zdraví obyvatel metropole (dodatek k Memorandu) 

(Úřad Městské části Praha 20 – Horní Počernice, Mgr. Alena Štrobová – starostka MČ 

Praha 20, Jívanská 647/10, 193 21 Praha 9) 

 

Odpověď náměstka primátora hlavního města Prahy Hlaváčka na elektronické podání ze 

dne 21. 1. 2019 ve věci Megalomanské dostavby Areálu Policie ve Zbraslavi (elektronické 

podání zaslal Ing. Vladislav Kohoutek, správce SOLID – správa nemovitostí, s. r. o.) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



29 

 

Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 5/1 až č. 5/43 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a se sdělením, že příští zasedání 

ZHMP se bude konat 25. dubna zakončil jednání v 20,30 hodin. 

 

 

 

 

 

MUDr. Zdeněk  H ř i b 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

RNDr. Jana  P l a m í n k o v á 

 

 

 

 

Václav  B í l e k 

 

 

 

 

Zapsala:  Mgr. Jana Soběslavská 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


